

AR-XBH

褶皱式布袋除尘器

Pleated Bag Dust Collector

| 概述 | Overview

褶皱式布袋除尘器采用新型褶皱式布袋作为过滤元件，在相同的过滤面积下，除尘器体积可以减少40%以上，同时又能应用于滤筒除尘器所不能适用的高温、高粉尘浓度场合。

Pleated bag filter adopts the new pleated bag as the filter element, which can reduce the volume of the dust collector by more than 40% under the same filtration area. At the same time, it can be applied to the high temperature and high dust concentration occasions which the cartridge dust collector can not be applied to.



- ① 除尘器使用模块化设计，现场安装方便；
Modular design, convenient installation;
- ② 和传统布袋除尘器相比，采用褶皱布袋，能减少设备体积，大幅减小占地面积，解决除尘器安装空间受限的问题。
Compared with the traditional bag filter, the use of pleated bag can reduce the volume of equipment, greatly reduce the footprint, and solve the problem of limited installation space of the dust collector.
- ③ 独特的设计可大量减少滤袋数量，极大降低了除尘器运行及维护成本；
Unique design can substantially reduce the count of filter bag, significantly reduces the equipment running and maintenance costs.

型号 Model	过滤面积(m ²) Filtration Area	处理风量 (m ³ /h) Air flow	脉冲阀 Pulse valve		过滤风速 Filter wind speed
			规格 size	数量 count	
AR-XBH-60	60	3600-5400	1.5"	6	1.0-1.5m/min 根据不同的扬尘及粉尘性质选取不同的风速 According to the different dust properties select different wind speed
AR-XBH-80	80	4800-7200		8	
AR-XBH-100	100	6000-9000		10	
AR-XBH-120	120	7200-10800		12	
AR-XBH-160	160	9600-14400		16	
AR-XBH-200	200	12000-18000		20	
AR-XBH-240	240	14400-21600		24	
AR-XBH-320	320	19200-28000		32	